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e-mail: m.steenberghe@ed.nl

DEN BOSCH – Omdat een getuige
gisteren niet kwam opdagen in de
zaak tegen een notoire veelpleger
mocht deze van de rechtbank naar
huis om zich – voor een echt aller-
laatste keer – te bewijzen.

De getuige zat in de auto van zijn
vader die hem net gisteren naar
een afkickprogramma bracht. Had
hij zich daar niet gemeld, dan was
zijn plaats vergeven en dat vond
de vader ’geen goed idee’.
De veelpleger is een 26-jarige uit
Bergeijk. Hij moest voorkomen
wegens vijf overtredingen: drie
diefstallen uit garages plus twee
fietsdiefstallen. Maar officier Teis
Tange plakte daar vier andere par-
ketnummers onder met in totaal
23 zaken: veel fietsdiefstallen,
tweemaal vals geld, stelen van le-
ge kratten, zelfs van een doosje
ibuprofen bij de drogist.
De man zat in voorarrest wegens
de eerste vijf diefstallen. Voor die
zaak moest een getuige worden
gehoord, die echter niet kwam op-
dagen. De zaak zou daarom wor-
den doorgeschoven, iets wat al
gauw enkele maanden duurt.
Dat gaf advocaat Paul Saris de
kans om schorsing van het voorar-
rest te vragen. Hij toverde daar-
voor de ‘grote schorsing’ uit de
hoed. Als in een relatief kleine
zaak lang moet worden gewacht,
dan krijgt de verdachte zo offi-

cieus de kans zich te bewijzen.
Gedraagt hij zich in al die tijd net-
jes, dan valt in de regel de uitein-
delijke straf erg mee. Dat was een
tegenvaller voor het Openbaar Mi-
nisterie. Die had alle zaken juist
bij elkaar geveegd om de man zo
als veelpleger te kunnen wegzet-
ten. In de praktijk komt dat neer
op twee jaar binnenzitten.
Tange deed dan ook verwoede po-
gingen om de aanvankelijk spoor-
loze getuige alsnog in de kraag te
laten grijpen, maar de rechtbank
gaf al aan wel iets voor de grote
schorsing te voelen: de verdachte
had zich tot nu goed gedragen.
Hij was ooit niet verschenen bij
de reclassering toen die een pro-
gramma voor hem wilde starten.
Dat kost normaliter veel strafpun-
ten, maar de verdachte zat op het
politiebureau. Nu eens niet voor
diefstal, maar omdat hij geen
id-bewijs had.
Toen gistermiddag bleek dat de
vader van de getuige zijn zoon
echt niet kwam afleveren, kreeg
de verdachte zijn schorsing. Wel
onder een lange lijst voorwaar-
den. Zo mag hij niet in Bergeijk
komen maar moet hij bij zijn
ouders in Valkenswaard gaan wo-
nen. Zijn vroegere kameraden
mag hij niet zien. Maar ook mag
hij geen drugs gebruiken en uiter-
aard niets strafbaars doen, ‘want
dan kan zelfs een advocaat als me-
neer Saris u niet redden’, zo voeg-
de rechter Damen de man toe. De-
ze bezwoer zijn best te doen.

door Rob Aarts

J
erry Lee Lewis (78) heeft
een turbulent leven achter
de rug. De Amerikaanse
zanger en pianovirtuoos
trouwde met zijn 13-jarige
achternichtje, werd aange-

klaagd wegens wapenbezit en
bleef niet verstoken van de nodi-
ge drank en drugs.
Het deert bewonderaar Wim de
Boer (68) uit Best niet. Over an-
derhalve week is het precies vijf-
tig jaar geleden dat hij de Jerry
Lee Lewis-fanclub oprichtte.

Heeft u zich nooit gestoord aan de
talloze incidenten rondom uw idool?
„Amerika is een heel ander land.
Het is er altijd broeierig en heet,
dan moet je wel veel drinken. De
mensen zijn anders en de verlei-
dingen zijn groter. Maar ik ben
puur gevallen voor zijn muziek.
Er is niemand die piano kan spe-
len zoals Jerry Lee Lewis.”

U kent hem persoonlijk?
„Ik heb hem regelmatig ontmoet.
Mijn vrouw en ik zijn zelfs een
keer met hem en zijn crew van
Memphis naar Carolina gevlogen.
Daar trad hij twee avonden op.
Na de optredens trok hij zich dan
met zijn vrienden terug op zijn
kamer en daar hoorden wij ook
bij. Dan ging hij nog zeker twee
uur door. Een beetje pingelen op
zijn piano, grapjes maken en zijn
vrienden entertainen. ”

Je zou het dus als een vriendschap
kunnen bestempelen?
„Hij zag mij als een vriend, ja. Al
was het communiceren wel lastig.
Mijn Engels bleef een beetje ach-
ter, terwijl Lewis met een enorm
accent sprak. Ik spreek hem tegen-
woordig bijna niet meer. Zijn con-
ditie is flink achteruitgegaan en
daarbij ben ik een beetje ouder-
wets wat computers en telefoons
betreft. Maar dat is hij ook hoor,
hij hangt vooral voor zijn tv.”

Maar uw liefde voor zijn muziek
blijft?
„Die liefde gaat nooit meer over.
Dat temperament. Schitterend.
Die man blijft uniek. Ik luister
zijn muziek nog iedere dag, ik
kan er geen genoeg van krijgen.
Ik heb begin jaren ’70 de opnames
van zijn album The Session mogen
bijwonen in Londen. Over sommi-
ge liedjes deed hij wel een half
uur. Dat was een heel bijzondere
ervaring.”

Uw speciale band ontstond niet op
de laatste plaats door uw fanclub.
„Fanclubs kwamen eind jaren ’50
op. Het kwam mij ter ore dat Jer-
ry Lee Lewis er nog geen had. Ik
besloot met vijftien andere fans
een fanclub op te richten. Ik schaf-
te een stencilmachine aan om wat
stof uit te typen. Dat was het be-
gin van The Fireball Mail, het fanzi-
ne. Maar de club werd groter en
groter, waardoor ik naar een druk-
kerij ben gestapt.”

Nu, vijftig jaar later, bestaat het fan-
zine nog steeds.
„Ik ben er elke week nog wel een
paar uur mee bezig. Met veel ple-
zier. Tegenwoordig verschijnt het
blad vier keer per jaar. De fanclub
zelf is in al die jaren flink ge-
groeid. Inmiddels bestaat de club
uit zevenhonderd leden, ver-
spreid over de hele wereld.”

Hoe gaat u het jubileum vieren?
„Samen met mijn zoon Freddy
heb ik een bijeenkomst georgani-
seerd. We hebben er duizenden
euro’s in gestopt. Helaas is Jerry
Lee Lewis zelf in een te slechte
conditie om nog op te treden,
maar we hebben wel zijn zus, Lin-
da Gail Lewis, weten te strikken.
Zij weet als geen ander hoe ze
zijn liedjes moet spelen. Ze is ook
erg goed, maar heeft niet de virtu-
ositeit die Jerry Lee heeft. Daar-
naast komt er nog een coverband.
Het doel is de fans samen te
brengen, maar vooral om samen
van de muziek van Jerry Lee Le-
wis te genieten.”

De jubileumviering op zaterdag 28
september vindt plaats in De Ster in
Nieuwkuijk, aanvang 20.00 uur, toe-
gang 7,50 euro.

� was aanvankelijk fan van Buddy
Holly

� speelde in het verleden gitaar
� is een voetballiefhebber
� heeft in de jeugd van PSV ge-

speeld
� was later actief in het eerste elf-

tal van Brabantia
� werkte als slijper in een metaal-

slijperij
� rent twee keer in de week tien

kilometer
� drinkt vrijwel geen alcohol
� zijn favoriete Jerry Lee Lewis-

nummer is I Could Never Be
Ashamed of You

In gesprek

Wim 
de Boer

� Wim de Boer uit Best richtte vijf-
tig jaar geleden de Jerry Lee Lewis-
fanclub op. Nog steeds is hij een
grote fan. foto René Manders

Nooit genoeg van
Jerry Lee Lewis
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Fysiotherapie tijdens de

� Cardiotraining voor borstkankerpatiënten van het Catharina Ziekenhuis. Op de voorgrond: Joke van de Berg en In-
ge Jacobs. foto René Manders

Veelpleger (26) gered
door opname getuige

WIM DE BOER
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door Piet Snijders
e-mail: p.snijders@ed.nl

EINDHOVEN – „Wat ons borstkan-
kergroepje bij de fysiotherapeu-
ten Inge Jacobs en Jos Markus er-
vaart is zo positief, dat we dat wil-
len uitdragen”, zegt Joke van de
Berg. „Wij vormen het eerste
groepje borstkankervrouwen dat
fysiotherapie krijgt tijdens de che-
mokuur. Dat werkt zo weldadig,
dat we die therapie alle kankerpa-
tiënten gunnen.”
Inge Jacobs en Jos Markus, die
hun fysiopraktijk runnen tegen-
over het Catharina Ziekenhuis in
Eindhoven, hebben uiteraard
geen moeite met het spontane
pr-offensief van hun cliënt Van
de Berg. Jacobs: „Fysio-tij-
dens-chemo is een tamelijk jonge
ontwikkeling. Vorig jaar oktober
hadden we de eerste gesprekken
daarover met oncoloog Van Riet.
In april zijn we met deze eerste
groep begonnen. Ook wij zijn ver-
rast door de positieve resultaten.

Bij twee keer een uur therapie in
de week blijft de conditie van de
dames behoorlijk op peil en ze
herstellen zichtbaar sneller na
een chemokuur. Onderzocht
wordt nog of de therapie ook heil-
zaam is voor de tijd ná de chemo-
periode. Het zou mooi zijn als ze
dan minder beroep hoeven te
doen op specialistische nazorg.”
Volgens een woordvoerder van
het Catharina Ziekenhuis biedt
de oncologie-afdeling van het Ca-
thrien de borstkankergroep ‘fy-
sio-tijdens-chemo’ aan omdat eer-
der elders al bemoedigende resul-
taten waren geboekt. „Onze onco-
logie-afdeling probeert nieuwe po-
sitieve ontwikkelingen altijd snel
op te pakken. Mede daarom heeft
ze vorige week voor de vierde
keer een lintje gekregen van de
Borstkanker Vereniging Neder-
land. We zijn trots op dat kwali-
teitskeurmerk”, zegt hij. Volgens
de woordvoerder verleent in de re-
gio alleen het Elkerliek zieken-
huis in Helmond dezelfde ‘fy-

sio-tijdens-chemo’ service.
Het borstkanker-lotgenotengroep-
je – naast Joke van de Berg be-
staande uit Rikie, Liesbeth, Karen
en Jolanda – ervaart niet alleen
het behoud van conditie als
winst, maar vooral het onderlinge
sociale contact. Rikie: „Ik ben he-
lemaal geen sporter en die condi-
tie zei me niet zoveel. Ik ben hier
omdat je na de diagnose borstkan-
ker gewoon alles aanpakt wat
voor verlichting kan zorgen. De
grootste meerwaarde van deze
club vind ik dat we elkaar er door-
heen kunnen slepen.”
Toch is het borstkankergroepje al-
lerminst een praatclub, zo bena-
drukken de dames. „Met een half
uur cardiotraining (loopband, fiet-

sen, roeien en crosstraining) en
een half uur krachttraining heb-
ben we daar de puf niet voor.
Maar we wisselen wel ervaringen
uit en dat alleen al doet wonde-
ren.” Joke van de Berg: „We pra-
ten over het onvermijdelijke haar-
verlies.” Jolanda: „Of we geven el-
kaar eettips en hebben het over
medicijnen en hun bijwerkingen.
Zo leren we van elkaar.”
Jolanda is tussentijds even te ziek
geweest om naar de trainingen te
gaan, maar afmelden omdat je je
niet erg fit voelt is er gewoonlijk
niet bij. Rikie: „Juist als je je rot
voelt vanwege de chemo heeft de
training veel effect.”
Chemokuren duren vaak 18 tot 24
weken en dus is het borstkan-
ker-fysioclubje eindig. Van de
Berg: „Er zit wat verloop in ons
clubje, maar er heeft nog nie-
mand afgehaakt omdat het niet
leuk zou of te zwaar. Wij kwa-
men als wildvreemden bij elkaar,
en we zijn in de afgelopen maan-
den echt maatjes geworden.”

MAARHEEZE – Varkenshouder
Leon van der Linden uit Maarhee-
ze is door de Bossche rechtbank
veroordeeld tot het betalen van
een geldboete van vijfduizend eu-
ro en een voorwaardelijke stilleg-
ging van het bedrijf voor de duur
van drie maanden en een looptijd
van twee jaar.
De rechter acht bewezen dat Van
der Linden nalatig was bij het
schoonmaken van zijn stallen. Zo
had hij een hoeveelheid zwavel-
zuur niet afdoende afgeschermd
en kwam verontreinigd water
door zijn toedoen in een kavels-
loot terecht. Daarnaast voorzag de
agrariër 2071 varkens niet van vol-
doende vers water en had hij in
de jaren 2010 en 2011 meer var-
kens op zijn bedrijf rondlopen
dan wettelijk toegestaan. Hier-
mee heeft de boer zichzelf een
concurrentievoordeel verschaft,
het varkenswelzijn schade toege-
bracht en meer dan nodig bijge-
dragen aan het mestoverschot,
vindt de rechter. Justitie had tien-
duizend euro geëist.

ANALYSE
CENTRUMPLAN HELMOND

door Hans van de Ven
e-mail: h.vdven@ed.nl

HELMOND – Grote plannen had
Peter Tielemans als wethouder
met het centrum van Helmond.
Op het voormalige terrein van
Obragas moest Xperience World
komen, een gamehal/restaurant
dat volgens de exploitant jaarlijks
300.000 bezoekers trekt. Daar-
naast was Tielemans met bouwbe-
drijf Van Wijnen en investerings-
maatschappij Foruminvest over-
eengekomen dat die een nieuw
centrumplan zouden ontwikke-
len.
Wethouder Frans Stienen was
met beide initiatieven van zijn
toenmalige collega niet gelukkig.
Hij had zelf wat ‘spanningen’ met
Van Wijnen op Suytkade en was
er voorstander van dat de gemeen-
te het centrumplan zelf zou op-
pakken. Toenmalig burgemeester
Jacobs koos echter de zijde van
Tielemans.
De komst van Xperience World

op die prominente plaats in het
centrum zag CDA’er Stienen, net
als zijn partijgenoten in de ge-
meenteraad, niet zitten. Hij op-
teerde voor het Hartmann-terrein
en liet dat Tielemans ook weten.
In het openbaar viel Stienen zijn
collega niet af. Als college moet je
met één mond spreken, vindt hij.
Toen viel Tielemans vanwege zijn
declaratiegedrag. Stienen nam de
portefeuille ruimtelijke ordening
centrum over, leek bij de formatie
even zelf te sneuvelen als wethou-
der, maar kon die positie al snel
weer innemen. En hij ontfermde
zich over de erfenis van Tiele-
mans. Waarbij hij nu flink op de
rem trapt.
Initiatiefnemer Arno Geul van
Xperience World is gezegd dat hij
snel duidelijkheid moet geven
over de financiering. Vanwege de
juridische gevoeligheden moet
Stienen zijn woorden zorgvuldig
kiezen, om de gemeente geen
claim aan de broek te bezorgen.
Duidelijk is dat hij weinig heil
ziet in het plan. Zoals hij een jaar
geleden al intern had aangegeven.
En Stienen ziet voorlopig af van
het ondertekenen van de grond-
overeenkomst met Van Wijnen
en Foruminvest, hierdoor aange-
spoord door de raad. De wethou-
der gaat eerst zelf om de tafel met
deze projectontwikkelaars. Dat
Tielemans al gesprekken heeft ge-
voerd, doet niet meer ter zake.
Ook de raad heeft nu de nodige
twijfels over de haalbaarheid van
het centrumplan en vindt dat de
gemeente de regie meer naar zich
toe moet trekken. Zo haalt Frans
Stienen, volgend jaar weer lijst-
trekker van het CDA in Helmond,
alsnog zijn gelijk.

Juist als je je rot voelt
vanwege de chemo heeft
de training veel effect
Rikie

De Helmondse
wethouder Frans
Stienen nam de
portefeuille
centrum over van
Peter Tielemans en
trapt op de rem.

Toch rem op
centrumplan
Helmond

„

chemokuur zorgt voor verlichting Forse straf voor
boer Maarheeze


